
Gümüşhaneli Hukukçular Platformu Başkanı Av. Yunus Akçay Basınla Bir Araya Geldi

Gümüşhane Sanayici ve İş Adamları Derneği (GÜSİAD) bünyesinde kurulan
Gümüşhaneli Hukukçular Platformu Başkanı Av. Yunus Akçay, basınla kahvaltı
organizasyonunda bir araya gelerek platformun çalışmalarıyla ilgili bilgiler
verdi.

https://gumushanedenhaber.com/gumushaneli-hukukcular-platformu-baskani-av-yunus-akcay-basinla-bir-araya-geldi/


Gümüşhaneli Hukukçular Platformu Başkanı Av. Yunus Akçay Gümüşhane basınıyla
kahvaltı organizasyonunda bir araya geldi. 28 Temmuz 2023 Cuma günü
gerçekleştirilen programa Başkan Av. Yunus Akçay ile birlikte Gümüşhane Baro
Başkanı Av. Metin Aslan, Torul Noteri Seda Yılmaz Ataman, GÜSİAD temsilcileri,
Avukat Abdulhalim Tarhan Mısırlıoğlu, Gümüşhane Gazeteciler Cemiyeti Başkanı
Sezai Köprülü ve basın mensupları katıldı.



2 yıldır başkanlık görevini sürdüren Av. Akçay,  GÜSİAD’ın platformlarından
birisi olarak çalışmalarını sürdüren Gümüşhaneli Hukukçular Platformunun
bünyesinde avukat, hakim, savcı, noter, akademisyen, icra müdürleri, mahkeme
kalem müdürleri ve stajyer avukatlar olmak üzere toplam 200 hukukçu olduğunu
ifade etti. Gümüşhaneli hukukçuların platform içerisinde dayanışma içerisinde
çalıştığının altını çizen Av. Akçay, genç hukukçuların da hem staj hem de iş
hayatına atılmaları noktalarında platformdan yararlandığını dile getirdi.
Öte yandan Türkiye Barolar Birliği Başkanı Erinç Sağkan ve İstanbul Baro Başkanı
Filiz Saraç’ın da Gümüşhaneli Hukukçular Platformu’na üye olduğu öğrenildi.
“Gümüşhaneliler olarak ne kadar çok olursak o kadar güçlü oluruz”
Gümüşhanelilerin her alanda bir araya gelmesi gerekliliğinin altını çizen
Gümüşhaneli Hukukçular Platformu Başkanı Av. Yunus Akçay, “GÜSİAD sıradan bir
hemşehri derneğinin ötesinde kuruluş amacı olarak sanayici ve iş adamlarına
istihdam üreten, ülkenin ekonomisine katma değer sağlayan ve ilimize de fayda
sağlamaya çalışan ve bunun yanında da bir lobi oluşturmayı amaçlayan bir STK
olarak kuruldu. Şu anda Yüksel Yalçın 2 dönemdir başkanlığını sürdürüyor. Yine
Yüksel Yalçın beyin döneminde değişik platformlar oluşturulmasına vesile oldu.
Hukukçular Platformu da bunlardan bir tanesi. Gümüşhaneli Mimarlar ve
Mühendisler Platformu, Gümüşhaneli Hekimler, Gümüşhaneli Akademisyenler gibi
platformlarımız var. Yine bunlara altyapı oluşturmak için Gümüşhaneli Üniversite
Öğrencileri Platformları var ve bunların hepsinin merkezi İstanbul.
Platformumuzun kurucusu Süleyman Aydın abimiz. Daha önce Gümüşhane’de de Baro
başkanlığı yaptı. Yaklaşık 2 yıldır bu platformun başkanlığını da ben
yürütüyorum. Onursal Başkanımız eski Adalet Bakanımız Mahmut Oltan Sungurlu. 200
civarında hukukçumuz var. Tabi ki biz bu noktada bütün hemşehrilerimize
ulaşamıyoruz. Platformumuzun yaklaşık yüzde 80’i avukatlardan oluşuyor, geri
kalan dilimi hakim, savcı, noter, akademisyen, icra müdürleri, mahkeme kalem
müdürleri ve mesleğe başlayacak stajyer avukatlarımızdan oluşuyor.
Platformumuzda mesleki paylaşımlar yapıyoruz hem Yargıtay kararları, Danıştay
kararları yani yüksek mahkeme kararları veya hukukçularımızın takıldığı
konularda destek sağlıyoruz. İş paylaşımları yapıyoruz, stajyer avukat
arayanlara yardımcı oluyoruz. Ana hatlarıyla çalışmalarımız bu şekilde.
Özellikle genç meslektaşlarımız bu platformdan çok istifade ediyor. Bu konuda



Gümüşhaneliler olarak ne kadar çok olursak o kadar güçlü oluruz. Çünkü lobi çok
önemli. Ne kadar çok insan tanınır ise o kadar güçlü olunuyor. Başkanlığı ise
bir dönem yaptıktan sonra başka bir arkadaşa devretmeyi düşünüyorum çünkü bu
işler çok uzadığı zaman meslek haline geliyor.” diye konuştu.
“Platform Türkiye’de savunmanın en üst seviyesinde temsil ediliyor”
Platformun nitelik ve nicelik bakımından çok kaliteli isimleri bünyesinde
barındırdığını söyleyen Gümüşhane Baro Başkanı Av. Metin Aslan, “Gümüşhaneli
Hukukçular Platformu’nun çalışmalarının mesleki dayanışmanın en üst seviyede
olduğunu gördüm. Mesleki menfaatin öne çıkarıldığı bir platform olması hasebiyle
de bu platforma katkı sunmaya çalışıyoruz ve faydalanıyoruz. Ben bu noktada hem
GÜSAİD’a hem de sizlere çok teşekkür ediyorum. Gelişmiş toplumlar STK’ları ve
basının gücüyle ölçülür. Biz savunma erkinin temsilcileri olarak platform
üyeleri içerisinde İstanbul Baro Başkanımız Filiz Saraç ve Türkiye Barolar
Birliği Başkanı Erinç Sağkan’da bu platformun üyeleri. Bu noktada platform
Türkiye’de savunmanın en üst seviye derecesinde temsil edilmektedir. Bu bağlamda
nitelik ve nicelik bağlamında çok kaliteli bir platform” ifadelerini kullandı.
Torul Noteri Seda Yılmaz Ataman, GÜSİAD Gümüşhane Şube Başkanı Murat Akçay, 
Gümüşhane Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Sezai Köprülü  ve toplantıya katılan
basın mensupları yaptıkları konuşmalarda Gümüşhaneli Hukukçular Platformu
Başkanı Av. Yunus Akçay’a çalışmalarında başarılar dilediler.
Etkinlikte ayrıca Av. Abdulhalim Tarhan Mısırlıoğlu “Geçmişte Gümüşhane -
Derlediklerim, Dinlediklerim, Gördüklerim ve Hatıralar” isimli kitabını
imzalayarak basın mensuplarına hediye etti.


